
PROTOKÓŁ NR XXVII/2009
 SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW, KTÓRA ODBYŁA SIĘ 

W DNIU 30 KWIETNIA 2009 ROKU W SALI OBRAD 
URZĘDU GMINY W MICHAŁOWIE 

Stan radnych 15 osób
Obecnych 15 osób 

Sesję rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 18:30

Ad 1. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika witając Radnych, 
zaproszonych gości, publiczność przybyłą na obrady oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 

   Zał. Nr 1 – lista obecności radnych Rady Gminy 
    w Michałowie

    Zał. Nr 2 – lista obecności sołtysów

Przewodniczący  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  stwierdził  guorum zdolne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został wyznaczony radny p. Jarosław Wleciał.  

Ad 2. 

Odnośnie przedłożonego projektu porządku dziennego obrad głos zabrał : 

Radna p.  Jolanta Morgaś –  stawia wniosek formalny o wycofanie  z porządku obrad projektu 
uchwały  w  sprawie  realizacji  obsługi  finansowo  –  księgowej  i  administracyjnej  oświatowych 
jednostek budżetowych Gminy Michałów.

Przewodniczący  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poddał  pod  głosowanie  wycofanie  z  porządku 
obrad projekt uchwały, który został przyjęty przez Radę Gminy 13 głosach za i 2 głosach 
wstrzymujących przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Radny  p.  Łukasz  Wójcik  –  składa  wniosek  o  wycofanie  z  porządku  obrad  projekt  uchwały 
w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  w  budżecie  gminy  na  zadania  inwestycyjne 
współfinansowane w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007 – 2013 na zadania 
„Zagospodarowanie  terenu  centrum  miejscowości  Michałów  poprzez  budowę  świetlicy  wraz 
z infrastrukturą towarzyszącą” , ponieważ kosztorys jest zbyt wysoki i naszą gminę nie stać jest 
na tak dużą i kosztowną inwestycję, dlatego też prosimy o obniżenie wartości kosztorysu.



Pan Wójt – poinformował, iż związku z wycofaniem projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych  w budżecie gminy na zadania inwestycyjne współfinansowane w ramach 
Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  2007  –  2013  na  zadania  „Zagospodarowanie  terenu 
centrum miejscowości Michałów poprzez budowę świetlicy wraz z infrastrukturą towarzyszącą”, 
musimy dokładnie sprecyzować swoje wymagania i zakres inwestycji czy będziemy podejmować 
się tego działania czy też nie, ponieważ blokujemy pieniądze innym gminom , które także chciałyby 
pozyskać  środki  finansowe.   W  przypadku  nie  podjęcia  uchwały  muszę  wystosować  pismo 
o wycofanie wniosku do Kielc.

Przewodniczący Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad 
projekt  uchwały,  który  został  przyjęty  przez  Radę  Gminy  13  głosach  za  i  2  głosach 
wstrzymujących przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Radny  p.  Sławomir  Kwiecień  –  prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad   projekt  uchwały 
zmieniająca uchwałę Nr XXVI/153/09  Rady Gminy Michałów z dnia 12 marca 2009 w sprawie 
sprzedaży nieruchomości gminnych położonych w miejscowości Góry. 

Przewodniczący Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad 
projekt uchwały, który został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie przy stanie 15 radnych 
na sali obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wnioski, które zostały 
przyjęte przez Radę jednogłośnie przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

  
Porządek   obrad  został  przyjęty  przez  Radę  Gminy  w  Michałowie  w  niżej  podanym 
brzmieniu :

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  na  temat 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy Michałów w 2008 r.
5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji na temat działania Policji w zakresie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Michałów w 2008 r.
6. Informacja  na  temat  funkcjonowania  SZOZ  w  Michałowie  w  zakresie  realizacji  zadań 

statutowych oraz dostępności i poziomu udzielania świadczeń za 2008 r.
7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalnościach podejmowanych  w okresie 

międzysesyjnym.
8. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Informacje o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
11. Rozpatrzenie projektów uchwał : 

-  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Michałowie za 2008 rok,
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009 rok,
-w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne  
współfinansowane  w  ranach  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  2007  –  2013  
na zadania „Remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Węchadłów, Tomaszów, Kołków,  
Góry, Zagajówek, Zagajów, Pawłowice, Wrocieryż, Sędowice, Tur Górny, Tur Dolny”.



- zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planów odnowy miejscowości,
- w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych 
jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Michałów,    
- w sprawie przyjęcia statutu Związku Międzygminnego „Ponidzie” w Kielcach,
- w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 
pożarnych  z  terenu Gminy Michałów za udział  w działaniu  ratowniczym i  w szkoleniu  
pożarowym,
- w sprawie zmian w „Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Michałów”
- zmieniająca  uchwałę Nr XXVI/153/09  Rady Gminy Michałów z dnia 12 marca 2009  
w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych położonych w miejscowości Góry. 

12. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  na 2008 rok” i  „  Gminnego Programu Przeciwdziałania  narkomanii  dla  
Gminy Michałów na 2008 rok.”

13. sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Michałów na 2008 r.
-  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Wójtowi  Gminy 
Michałów w wyniku rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2008 r.

14. Wolne wnioski i informacje.
15. Zamknięcia obrad sesji.

Ad 3.

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika informuje, że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy 
jest wyłożony do wglądu na sali oraz dostępny w biurze rady. 

Radny p.  Rafał  Motyka –  wnosi  o  wprowadzenie  poprawki do projektu protokołu w punkcie 
11 wypowiedź p. Kurczyny dziękował za budowę drogi na Dębówke, a prosił o 4 zestawy kamienia 
na bieżący remont drogi na Betlejem.   

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie przyjecie protokołu 
z poprzedniej sesji wraz z naniesionymi poprawkami. 

Protokół  z  poprzedniej  sesji  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Gminy  przy  stanie 
15 radnych na sali obrad. 
 

Ad 4.

Przewodniczący  Rady  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  przedstawienie  informacji  Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  na temat  bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy 
Michałów w 2008 r.

Zał. Nr 3 - Informacja Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej na temat  
bezpieczeństwa      przeciwpożarowego 
Gminy Michałów w 2008 r.

Ad 5. 

Przewodniczący  Rady  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  przedstawienie  informacji  Komendanta 
Powiatowego Policji na temat działania Policji w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie Gminy Michałów w 2008 r.



Zał. Nr 4 - Informacja Komendanta Powiatowego 
Policji  na  temat  działania  Policji  w  
zakresie  porządku  i  bezpieczeństwa  
publicznego na terenie Gminy 
Michałów w 2008 r.

Radny  p.  Bogusław  Kowalczyk  –  zadał  pytanie  czy  to  prawda,  że  Posterunek  Policji 
w Michałowie zostanie zlikwidowany.

Radny p. Czesław Tyburczyk – poinformował, iż została uchwalona uchwała przez Radę Gminy 
w sprawie opłaty targowej, która miała na celu wyeliminowanie sprzedaży obwoźnej na terenie 
Gminy  Michałów.  Czy  policja  mogłaby  towarzyszyć  pracownikowi  Urzędu  Gminy  w  czasie 
kontroli dotyczącej opłat targowych 

Odpowiedzi udzielił 
– w odpowiedzi na pytanie  radnego p. Bogusława Kowalczyka  Komendant  poinformował, 

że jednoznacznej decyzji jeszcze nie ma. To czy Posterunek Policji w Michałowie będzie 
czy  nie  będzie  nie  jest  to  decyzja  Komendy  Policji  w  Pińczowie  lecz  Wojewódzkiej 
Komendy w Kielcach. Jak wszyscy wiemy panuje kryzys gospodarczy i dlatego też zostały 
zmniejszone środki pieniężne dla Policji 

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Czesława Tyburczyka poinformował, że jak najbardziej 
policja może towarzyszyć pracownikom Urzędu Gminy podczas kontroli dotyczącej opłat 
targowych 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Ad 6. 

Przewodniczący  Rady  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  przedstawienie  informacji  na  temat 
funkcjonowania SZOZ w Michałowie w zakresie  realizacji  zadań statutowych  oraz dostępności 
i poziomu udzielania świadczeń za 2008 r.

Radny p.  Krzysztof  Stanek –  zadał  pytanie  czy kwota 3 500 zł  za  jaki dokładnie okres było 
płacone palaczowi. 

Księgowa p. Barbara Cebula -  poinformowała, iż okres jaki było płacone palaczowi był to okres 
sezonowy, grzewczy w miesiącach od października do kwietnia. 

Radny  p.  Czesław  Tyburczyk  –  zadał  pytanie  dlaczego  jest  taka  duża  różnica  pomiędzy 
ośrodkiem zdrowia w Sędowicach,  a  ośrodkiem zdrowia w Górach jeśli  chodzi  o zakup opału. 
Następne pytanie nasuwa się jeśli chodzi o nieczystości płynne i stałe pomiędzy ośrodkiem zdrowia 
Góry, a ośrodkiem Michałów. 

Kierownik  SZOZ  w  Michałowie  p.  Teodozja  Kierkowska  –  Szewczyk  -   odpowiadając 
na pytanie  stwierdziła,  że ośrodek zdrowia w Górach jest  budynkiem nie ocieplonym i dlatego 
też są takie różnice w zużyciu opału. 



Na  sesje  przybyła  mieszkanka  wsi  Węchadłowa  p.  Krystyna  Stanek  ,  która  zabrała  głos 
w sprawie dojazdu do szkoły w Węchadłowie. Poinformowała, że jest bardzo duże zagrożenie dla 
szkoły, gdyż nie ma odpowiedniego dojazdu do placówki. Dla dobra i bezpieczeństwa dzieci jest 
skłonna do tego, aby przesunąć swoje ogrodzenie tak aby droga spełniała odpowiednie warunki. 
Najniebezpieczniejszy jest zakręt do szkoły, gdzie stoi słup elektryczny, którego należy przesunąć. 
Deklaruje się na zezwolenie przesunięcia ogrodzenia nie otrzymując nic w zamian. Jest to dobra 
wola, a przede wszystkim dbałość o bezpieczeństwo dzieci , które są najważniejsze. 

Ad 7.

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poinformował  o  działaniach  jakie 
podejmował    w okresie międzysesyjnym tj. :

– odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół,
– udział w spotkaniu ogólno - wiejskim w miejscowości Wechadłów,
– udział w sporze o przejście przez działkę z instalacją wodociągową
– udział w dwóch rozprawach sądowych dotyczących sporu drogi we Wrocieryżu.

Ad 8.

Wójt  Gminy  p.  Stanisław  Szewczyk  w  złożonym  sprawozdaniu  z  prac  między  sesjami 
poinformował o następujących działaniach :

– udział w spotkaniu dotyczącego zabezpieczenia dojazdu do szkoły w Wechadłowie. Pani 
Krystyna  Stanek  dokonała  podziału działki  i  jest  problem w areale  działki.  Jako gmina 
nie  możemy  wpłynąć  na  decyzje  własnościowe  pani  Stanek.  Jeżeli  jest  dobra  wola 
właścicielki  to  może  przesunąć  ogrodzenie  udostępniając  dojazd  pojazdów  do  ZPO 
w Węchadłowie

– udział  w szkoleniu PROW dotyczace  wymagania jakie  musi  spełniać gmina,  aby mogła 
złożyć wniosek o dofinansowanie

– uczestnictwo  w  zebraniach  wiejskich,  pozostały  jeszcze  dwie  miejscowości  w  których 
zebranie odbędzie się w najbliższym czasie są to Tomaszów i Przecławka

– rozpoczęły  się  rozgrywki  LZS  w  piłce  nożnej.  Pierwsze  mecze  zostały  rozegrane 
w Pawłowicach, w którym uczestniczyłem

– odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP pod moim przewodnictwem w Michałowie 
dotyczące funkcjonowania wszystkich jednostek straży

– podpisaliśmy  pro umowy na drogi do cmentarza w Górach oraz drogi Michałów - Betlajem 
– odbyło się spotkanie Wójtów w Związku Międzygminnym Ponidzie w sprawie ustalenia 

wspólnego stanowiska dotyczącego statutu
– zorganizowałem  spotkanie z dyrektorami szkół
– informuję,  iż  na  terenie  gminy  Michałów  odbędą  się  bezpłatne  badania  cytologii 

i mamografii 
– zaprosiłem  na  uroczystość  „Jubileusz  50-lecia  pożycia  małżeńskiego”  Wojewodę 

Świętokrzyską p. Bożentyna Pałki – Koruba



Ad 9. 

Radny  p.  Krzysztof  Stanek  -   zadał  pytanie  dotyczące  świetlicy  w  Zagajówku  kiedy  i  kto 
zadecydował o pracach w świetlicy. 

Radna  p.  Jolanta  Morgaś  –   poinformowała  o  wpłynięciu  pisma  od  Szkolnego  Związku 
Sportowego w Michałowie w sprawie zapotrzebowania na sprzęt do zajęć wychowania fizycznego, 
do kiedy będą zrealizowane to zapotrzebowanie.

Radny  p.  Łukasz  Wójcik  –  zadał  pytanie  czy  jest  już  coś  wiadomo  jeżeli  chodzi  o  drogi 
ze Schetynówek

Ad 10.

Informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  z  poprzedniej  sesji  przedstawiła  Z  –  ca  Wójta 
p. Henryka Gietka – Bębenek.

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Ad 11.

– Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego 
Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Michałowie za 2008 rok – wniesiono pod 
obrady sesji z pozytywną opinią komisji budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego 
p.  Bogusława  Kowalczyka  oraz  z  pozytywną  opinią  komisji  oświatowej  przedstawioną 
przez przewodniczącą p. Jolantę Morgaś.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 15 głosów za przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 5  –  Uchwała  Nr  XXVII/156/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  na  2009  rok   - 
wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji  budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 15 głosów za przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 6  –  Uchwała  Nr  XXVII/157/2009  Rady  
    Gminy Michałów 



– Projekt  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  w  budżecie  gminy 
na  zadania  inwestycyjne  współfinansowane  w  ranach  Programu  Rozwoju  Obszarów 
Wiejskich  2007  –  2013  na  zadania  „Remont  świetlicy  wiejskiej  w  miejscowości  
Węchadłów,  Tomaszów,  Kołków,  Góry,  Zagajówek,  Zagajów,  Pawłowice,  Wrocieryż,  
Sędowice, Tur Górny, Tur Dolny” - wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji 
budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
przy 14 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się przy  stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 7  –  Uchwała  Nr  XXVII/158/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planów odnowy miejscowości 
-wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 15 głosów za przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 8  –  Uchwała  Nr  XXVII/159/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

 
– Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  

zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Michałów - 
wniesiono pod obrady sesji  z pozytywną opinią komisji  oświatowej przedstawioną przez 
przewodniczącą p. Jolantę Morgaś.

Z – ca Wójta p. Henryka Gietka – Bębenek wyjaśniła i omówiła projekt uchwały.  

Radna p. Jolanta Morgaś – stawia wniosek formalny o wprowadzenie zmian do projektu uchwały 
tak jak chciały Związki Zawodowe, czyli dopisanie iż regulamin jest ustalany na 2009 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek, który został 
przyjęte przez Radę Gminy 14 głosach za i 1 głosie wstrzymującym przy stanie 15 radnych 
na sali obrad. 

  
Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
14 głosach za i 1 głosie wstrzymującym  przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 9  –  Uchwała  Nr  XXVII/160/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  Związku  Międzygminnego  „Ponidzie”  
w Kielcach



Pan  Wójt  -   poinformował,  że  otrzymał  telefon  z  gminy  Kozłów,  aby  wstrzymać 
się z podejmowaniem tej uchwały do następnej sesji. 

Radny p.  Bogdan Kowalczyk –  stwierdził,  iż  w zaistniałej  sytuacji  stawia  wniosek  formalny 
o przeniesienie projektu uchwały na następną sesję.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
14 głosach za i 1 głosie wstrzymującym  przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

– Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
ochotniczych  straży  pożarnych   z  terenu  Gminy  Michałów  za  udział  w  działaniu  
ratowniczym i w szkoleniu pożarowym –  wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią 
komisji budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka oraz 
z  pozytywną  opinią  komisji  oświatowej  przedstawioną  przez  przewodniczącą  p.  Jolantę 
Morgas  wraz  z  poprawką  tzn.  wysokość  ekwiwalentu  pieniężnego  przysługującego 
członkowi ochotniczej straży pożarnej mającej siedzibę na terenie Gminy Michałów, który 
uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  i  w  szkoleniu  pożarowym  organizowanym  przez 
państwową Straż Pożarną lub Gminę Michałów w kwocie 10,00 zł za każdą godzinę udziału 
w działaniu ratowniczej lub szkoleniu pożarniczym  

Projekt uchwały po odczytaniu przez sekretarza obrad z naniesionymi poprawkami został 
przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał. Nr 10 –  Uchwała Nr XXVII/161/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie zmian w „Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Michałów”  –  
wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji  budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał. Nr 11 –  Uchwała Nr XXVII/162/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  zmieniającej  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXVI/153/09   Rady  Gminy  
Michałów z dnia 12 marca 2009 w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych położonych  
w miejscowości Góry – wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji budżetowej 
przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.



Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

 

Zał. Nr 12 –  Uchwała Nr XXVII/163/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

Ad 12. 

Radny  p.  Bogusław Kowalczyk  przedstawił  Sprawozdanie  z  realizacji  „Gminnego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok” i „ Gminnego Programu  
Przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Michałów na 2008 rok.”

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika –  zadał pytanie czy jest możliwość dopisania 
do  Gminnego Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok 
zakup sprzętu siłowego atlasu do świetlicy we Wrocieryżu. 

Radny p. Bogusław Kowalczyk – odpowiedział, iż jest taka możliwość, należy wystosować pismo 
o  wprowadzenie  zmiany  i  dopisanie  do   Gminnego  Programu   Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2009 rok zakup sprzętu siłowego atlasu do świetlicy we Wrocieryżu. 
A następnie przygotowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia w/w  zmian. 

Ad 13. 

Skarbnik p. Halina Głombińska odczytała opinie o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2008 
rok Wójta Gminy 

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Czesław  Tyburczyk  odczytał  wniosek  Komisji 
Rewizyjnej dotyczący udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2008 r. 

Skarbnik p. Halina Głombińska  odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
dotyczącej wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2008 rok. 

– Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Michałów w wyniku  
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2008 r  – wniesiono pod obrady sesji 
z  pozytywną  opinią  komisji  budżetowej  przedstawioną  przez  przewodniczącego 
p. Bogusława Kowalczyka.
 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 15 głosów za przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Zał. Nr 13 –  Uchwała Nr XXVII/164/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

 



Ad 14.

Radny p. Andrzej Pruś -  stawia wniosek formalny o zabezpieczeniu w budżecie gminy 55 tys. zł 
na wytyczenie i asfaltowanie drogi o numerze działki nr 198. w miejscowości Zagajów.

Przewodniczący Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 
p. Andrzeja Prusia,  który został przyjęty przez Radę Gminy przy 13 głosach za i 1 głosie 
wstrzymującym przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Pan Wójt – informuje, że należy najpierw złożyć wniosek do Starostwa o skomunalizowanie drogi 
o numerze  działki  nr 198 w Zagajowie,  a następnie należy przygotować projekt uchwały w tej 
sprawie. 

Sołtys  wsi  Michałów  p.  Stanisław  Biały  -   zgłasza  zły  stan  techniczny  dachu  na  świetlicy 
w Michałowie.  

Sołtys  wsi  Tur  Górny  p.  Zygmunt  Gręda  –  zgłasza  zły  stan  drogi  od  Tura  Górnego 
do Wrocieryża, potrzebna jest równiarka, która poprawi stan drogi. 

Sołtys wsi Jelcza Mała p. Bogusław Spaczyński – zadał pytanie kiedy będzie asfaltowana droga 
w Jelczy Małej oraz kiedy rozpoczną się prace wodociągowe. Zgłasza również zapotrzebowanie 
na kamień, który pozwoli na poprawę stanu dróg. 

Radny p.  Łukasz Wójcik –  stawia wniosek formalny o zabezpieczenie  środków ze sprzedaży 
działek w miejscowości Sędowice z przeznaczeniem na kamień, który pozwoli na poprawę stanu 
technicznego dróg. 

Przewodniczący Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 
p. Łukasza Wójcika, który został przyjęty przez Radę Gminy przy 8 głosach za i 6 głosach 
wstrzymującym przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Radna p. Jolanta Morgaś – zadała pytanie dotyczące wjazdu do Ośrodka Zdrowia w Michałowie, 
kto odpowiada za stan techniczny tego wjazdu. 

W punkcie  wolne  wnioski  i  informacje  odpowiedzi  na  pytania  zadane  w  punkcie  interpelacje 
i zapytania radnych  udzielił Wójt Gminy p. Stanisław Szewczyk i tak : 

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Krzysztofa Stanka, poinformował, że była to decyzja 
moja w uzgodnieniu z mieszkańcami na zebraniu wiejskim,

– w odpowiedzi na pytanie radnej p. Jolanty Morgaś dotyczące zaopatrzenia w sprzęt do zajęć 
wychowania  fizycznego,  poinformował,  iż  zakup  może  być  realizowany  ze  środków 
szkolnych  lub  mogą  państwo  radni  wydzielą  pieniądze  z  innych  działów.  Jak  tylko 
uzyskamy  informacje  o  środkach  finansowych,  wówczas  pozwolę  na  realizację  tego 
zapotrzebowania.  Natomiast  jeśli  chodzi  o  wjazd  do  Ośrodka  Zdrowia  w  Michałowie, 
mienie  komunalne  będzie  przejmowane przez gminę od SZOZ – u i  jeśli  rada wydzieli 
pieniądze na poprawę wjazdu to będzie to realizowane,



– w odpowiedzi na pytanie sołtysa wsi Michałów p. Stanisław Biały stwierdził, iż w obecnej 
sytuacji nie dysponuje środkami finansowymi pozwalającymi na tego typu zadanie,

– w odpowiedzi na pytanie sołtysa wsi Jelcza Mała p. Bogusław Spaczyński, poinformował, 
że obecnie nie ma podjętej  uchwały w sprawie asfaltowania dróg, jeśli natomiast  chodzi 
o wodociąg będzie on realizowany  w najbliższym czasie. 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika dokonał zamknięcia sesji, dziękując wszystkim 
za udział w obradach. 

Przewodniczący Rady Gminy

            Zygmunt Mika

     Sekretarza

Jarosław Wleciał

 Protokolant 

Paulina Jaros


